
10/09-2023

AFHOLDES KLOKKEN 1700 HOS HAWERTHI (VI SPISER SAMMEN).

HUSK UNIFORM OG DIVISIONSTØRKLÆDE (HVIS MAN HAR ET)

FREMMØDT: SABINE, METTE, ANNA, DANIEL, HENNING, KLINGE, HENRIK, JØRGEN, MATHIAS (REFERENT)

MØDETS PRIMÆRE FOKUS ER AT FÅ STYR PÅ DIVISIONSTRÆF

Opfølgning på action listen (Nederst):

Det der er markeret med grøn tekst er løste opgaver mens det der står med sort tekst er opgaver der ikke er løst endnu. Gul tekst er under udarbejdelse.

Grenene rundt (herunder afholdte og kommende arrangementer):

Mikro/Mini:

- Der har været et fint planlægningsmøde
- Der er planer for et mikro-/minitræf i filialen i November

Junior:

- Der har været fint planlægningsmøde
- 7. – 8. oktober træf
- Planlæg 8. februar

Trop:

- Flere og flere ledere og flere og flere grupper kommer til FTM
- Der er fede aktiviteter for spejderne imens lederne kan snakke tropsarbejde
 - o Det var godt, at tropslederne kunne lave lidt sparring. Både for spejderne og lederne
- FTM: 9/11 Skovgruppen
- FTM: 25/04 Hawerthi

Senior:

- FSM 23/11 – Wagandoo
- FSM: 25/01 – Hawerthi
- Juletur per norm

Ledergrenen:

- GL-møde afholdt med stor success.

Grupperne Rundt (relevante tilføjelser):

Frafalder

Divisionstræf 2024:

Status på projektet o.l.

Skal lokationen ændres? (Arresøcenteret er ledigt)

- På baggrund af en debat om logistik vs lokation ændres lokationen for divitræf.
- Hytter i prioriteret rækkefølge
 - o Næsbycenteret
 - o Høbjerghus

- Arresøcenteret

Noter til divitræf

- Vil klanerne lave en divitræf teaser? Er det en DL-opgave.
 - Der vedtages fælles

Der er KLA-møde tirsdag og FSM torsdag herefter har DL brug for en opfølgning på, hvad der er dækket, hvad der ikke er dækket og hvordan vi lige griber resten

Vi fastholder et divitræf-møde for DL 09/10-2023

Eventuelt:

Skal møderne være offentligt udmeldt? Skal det være muligt at sige, at man gerne vil deltage? Hvordan og hvorledes? Skal møderne være en lukket fest?

Skal vi invitere til planlægningsmøder

- Hvis folk ved det så er der en mulighed for at de komme

Alt man gerne vil have på hjemmesiden kan sendes til Henning (noter fra turer, referater osv.)

14/01: temadag 5 timer om lederrekruttering, ledrefastholdelse og fællesspisning lidt reklame for divitræf, fællesskab, vi skal kende hinanden i divisionens ledergren, Lidt bladede små emner hvor man kan spare på tværs – lav en plan Mathias

Albertslundspejderne hvis de har plads – Henrik spørger

Opgave	Hvad skal der gøres og hvad er status?	Ansvarlig
Divitræf teaser	Der skal laves en teaser som skal kommenteres af divisionsledelsen (Der kommer inputs til dette på Rammesætningsmødet 19/06) Løst i rammesætningen	Denne opgave er indskrevet i Rammesætningen for selve træffet
Udarbejdelse af divisionsårshjul	Der skal laves et så retvisende årshjul som muligt for divisionens arbejde Vi er i gang – udkast medbringes til næste møde Almost done – sendes til fælles bedømmelse	Mathias
Hvad kræver det at være DC?	Lav en præsentation af DC-rollen og hvad det indebærer	Henrik og Mathias
Hvad kræver det at være Grenansvarlig?	De grenansvarlige kigger på det og snakker med tidligere ansvarlige og Jørgen har slides fra DRM Onepager fra hver gren	De grenansvarlige og Mette

	<p>Et dokument på hjemmesiden: Rollernes ansvarsfordeling med en fælles start og så de specifikke detaljer senere</p> <p>Mette laver et samlet dokument</p> <p>Projektet er igang</p>	
Vestskov. dk	Divisionsledelsen skal rettes på Vestskov.dk	Henning
En ekstra DaSp	Spørg om Ditte fra Skovgruppen vil med til DL-møderne som DaSp-hjælper når nu hun er engageret i troppen.	Mette skriver til Ditte Opgaven fortsætter
Rammebeskrivelse til Divitræf	<p>Vi nærmer os at have rammerne på plads, men der skal laves de sidste detaljer</p> <ul style="list-style-type: none"> - Natløb Fredag - Dagsløb i løbet af lørdag - Bål lørdag aften - Fælles arrangement søndag, hvor familiespejder også kan inviteres - Vi skal have en tidsplan til ovenstående dele 	
Ring og book hytte	<p>Ring til Næsbycenteret og hør om centeret er ledigt i Divitræf weekenden. Er centeret ledigt skal det bookes.</p> <p>Er Næsbycenteret ikke ledigt skal en anden hytte bookes. I prioriteret række er dette</p> <ul style="list-style-type: none"> - Høbjerghus - Arresøcenteret <p>I alle tilfælde skal hele centeret og alle bygninger bookes</p>	Sabine
Pre-reklame	Der skal laves et par simple wanted-plaktaer	Anna
Divi-træf indbydelse	Der skal udarbejdes en indbydelse til forhåndstilmelding herunder at grupperne selv styrer prisen (150 DKK per deltager, 0 DKK per leder. Hyttelejen er ikke inkluderet i dette, men grupeprerne bestemmer selvfølgelig selv, hvad det skal koste	Mathias
	Datoer til Henning	